
Formandens beretning for året 2015 

Generalforsamling 

Til generalforsamlingen i 2015 mødte der kun syv personer op, så få har vi ikke været før?  

Henrik trak sig fra bestyrelsen, tak til Henrik for arbejdet. 

Ifølge vedtægterne skal man som både køber og sælger meddele dette til foreningen.  

Bank og NETS 

I juni måned blev vi opmærksomme på problemet med kontonumre til PBS betaling. Vi kunne ikke ændre 

bank i NETS betalingsweb, kasseren fik det dog klaret, men betalingen blev forsinket en måned.  

Fællesarealer og glatførebekæmpelse 

Henrik Rasmussen har også i 2015 passet de grønne arealer. 

I november er hele hækken omkring legepladsen klippet ned. 

Vi har også aftale med Henrik Rasmussen om glatførebekæmpelse, indtil nu virker den. 

Vores veje 

Vi har fået renset alle vejbrønde i 2015, det er 8 år siden det er gjort sidst. 

Hvis man har perlesten/granitsten i sin indkørsel, så fej dem ind på egen grund, de skal ikke ligge på 

asfalten. 

Parkering er ikke tilladt på fortov, hos os er fortov græsarealer. 

Projekter i Ørslev  

Vordingborg kommune planlægger at Ørslev skal have fjernvarme, så må vi se om de planlægger at opgrave 

alle veje i byen?  

Generalforsamlingen den 6. marts 2016  
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